
 
 
 

Verslag Algemene ledenvergadering 
HollandSchermen    

   

Plaats: Alkmaar, de Meent, zaal Rebound / digitaal 
Datum: 10 oktober 2022 
Tijd: 19.30-21.00 

Aanwezig: 
 
Aldo Bosman, Alice van Hiele, Chantal Jonker, Cornelia van Ederen, Dieter de Waal, Djoeke 
Feenstra, Flos Fleischer, Jeroen Divendal, Jonas Moerbeek, Lisa Dammroff, Marcel de Waal, Marco 
Moerbeek, Marijn Emanuel, Marijn de Jong, Martie Koning en Sofie Schouten (moeder Mathias) 
 
Notulen: Martie Koning 
 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering die hybride plaatsvindt en heet een ieder welkom. De 
agenda wordt zonder wijzigingen, of aanvullende punten, vastgesteld.  
 
2. Vaststellen van de notulen 
Het verslag van de vorige ALV van 29 september 2021 wordt door de leden goedgekeurd 
met dank aan Alice van Hiele.  
De aandacht gaat uit naar de clubkleding: bij toernooien en bij de Sinterklaasviering is 
promoten van de clubkleding belangrijk. Omdat niet alles op voorraad is, zal er gekeken 
moeten worden naar een classic line. Belangrijk is de blauwe kleur met het logo. De korting 
op clubkleding blijft bestaan (15%). 
De enquête uit dit verslag wordt eruit gelicht als actiepunt voor het huidig bestuur. Het 
plan is binnen 3 maanden de enquête af te ronden en over een half jaar een verslag 
openbaar te maken via onze website. Een stukje uit dit verslag staat hieronder vermeld. 
 
Gehouden enquête:  

 De rol van de coach wordt als positief ervaren 
 Meer aandacht geven aan de leden die niet hoogste niveau bereiken 
 De trainers zijn professioneel benaderbaar voor ouders en leden 
 Lesaanbod en lestijden worden als prima ervaren 
 De filmpjes en het trainingsaanbod tijdens Corona zijn heel positief ontvangen  

 
Naar aanleiding van de enquête wil Jeroen de uitslagen graag per locatie ontvangen.  
 
Marijn Emanuel heeft de uitslagen van de vorige enquête (3 jaar geleden). Aldo Bosman en 
Marcel de Waal willen deze graag doornemen om tot een vergelijk te komen. (Actie 
genoteerd in to do list) 
 

 
3. Sportief jaarverslag 
Jeroen licht het sportief jaarverslag toe van seizoen 2021-2022. Het zijn 34 pagina’s en 
staan op de website van Hollandschermen.   
Ledenwerving voor kinderen gaat goed. Voor volwassenen blijft dit lastig. 
First Foil project is nu afgerond. 
De leerstrategie voor onze schermers wordt genoemd naar aanleiding van de ontwerp 
training van Alexander. Deze is gericht op sportieve doelstellingen. 
Flos vult aan dat na de corona periode alle activiteiten weer gelijk werden opgepakt door 
het schermteam en dat er zelfs leden bijgekomen zijn door corona. We zijn ook door blijven 
trainen buiten de schermzaal en andere activiteiten zijn ingezet om het contact te blijven 
houden. Een zeer goede aanpak en Flos vraagt hier een applaus voor. 



 
 

4. Financiën 
 

Jaarrekening 
Martie Koning verklaart het gevoerde financiële beleid. Mede door Corona afgelopen 
seizoen zijn er kortingen gegeven op de zaalhuur en is er een flinke winst.  
Op een deel van de schermkleding is nu extra afgeschreven. 
 
En er is door het bestuur besloten de trainers een bedrag extra te geven voor hun 
prestaties en extra inzet tijdens corona en dit wordt tijdens de ALV goedgekeurd. Dit gaat 
wel conform de rekensheet, die de trainers met Jeroen hebben opgesteld. Deze berekening 
is ook doorgenomen met het bestuur en goedgekeurd. De contributie hangt samen met de 
trainersvergoeding.  

 
Kascontrole 
Kascommissie: Cornelia van Ederen en Dieter de Waal.  
 
Aan de kascommissie wordt gevraagd of zij akkoord gaat met het gevoerde beleid. Zij 
hebben de kascontrole uitgevoerd en verlenen decharge aan het gevoerde beleid. De 
voorzitter vraagt aan de deelnemers om ook akkoord geven. Deelnemers geven ook 
akkoord.  
 
Flos Fleischer stelt zich beschikbaar voor de kascommissie. Dieter de Waal zal volgend jaar, 
voor de tweede keer, samen met Flos de kascommissie zijn. De penningmeester zal hen 
volgend jaar een berichtje sturen voor de kascontrole. 

 
 

Begroting 
De verwachting is dat de zaalhuur minder wordt (geen 3 locaties meer) en de overige 
kosten licht zullen stijgen. Voor het komende seizoen wordt de contributie niet verhoogd.  

 
5. Bestedingsdoel voor grote clubactie 
Dit jaar is een Go Pro camera aangeschaft.  
De loten zijn € 3,00 per stuk en € 0,80 gaat per lot naar de club toe. 
Het is belangrijk om voor de ledenbinding een afsluitingsfeest te organiseren. Verder 
zouden we de opbrengst kunnen gebruiken voor promotie van de schermsport. Het mag 
ook iets zijn, wat ten gunste van alle leden is. 
Een tester wordt ook genoemd, alleen die kan uit een ander potje worden aangeschaft. 
 
 
6. Herverkiezing bestuursleden 
Martie Koning stelt zich opnieuw verkiesbaar als bestuurslid. De voorzitter vraagt aan de 
deelnemers of iemand daar bezwaar tegen heeft. Er is geen bezwaar en Martie is opnieuw 
gekozen als penningmeester van Hollandschermen. 
 
7. Vertrek voorzitter   
Flos Fleischer stapt na 6 jaar op als bestuurslid / voorzitter. Ze blijft wel actief betrokken 
bij de vereniging, alleen een vrijere rol ligt haar meer. Jeroen bedankt haar voor al het 
werk dat ze gedaan heeft. Flos was de drijvende en trekkende kracht, die goed leiding kan 
geven. Door haar zijn er commissies ingevoerd. 
Flos geeft aan veel geleerd te hebben en hoopt nu tijd te hebben om iets aan ledenwerving 
te kunnen doen. 
 
Met het vertrek van Flos ontstaat er een vacature. Een algemeen bestuurslid zou kunnen 
kiezen om voorzitter te worden en anders dient een voorzitter gekozen te worden door de 
ALV. 
 

 
 
 
 
 
 



8. Vragen/opmerkingen tussendoor (Chat), rondvraag en sluiting 
 

Jonas:  
we kunnen Alkmaar Sport ook gebruiken om 50-plussers aan te trekken. Daar hebben ze 
altijd apart aandacht voor. 
Het zou mooi zijn als iemand het fotoboekje weer op zou pakken. Marco geeft aan dit op te 
pakken. 
 
Ideeën ledenwerving: 
flyers voor vluchtelingen Oekraïne 
een welkom pakket 
Volgens jaar Alkmaars Ontzet 450 jaar en extra budget: hoe kunnen we als vereniging 
aansluiting zoeken. 
Historisch schermen? Victory Trophy? 
 
Jonas: 
Om nieuwe leden te werven kunnen wij Facebook en Instagram gebruiken om advertenties 
te plaatsen. 
We zouden een projectgroepje kunnen oprichten? 
Een alles kids toernooi en ouders hierbij betrekken. 
Via workshops, of de strippenkaart promoten. 
 
Bianca: 
We kunnen ook iets leuks organiseren om sponsors te werven. 
 
 
Bij de rondvraag geeft Lisa Dammroff aan graag de volgende keer op een woensdag ALV te 
hebben, omdat zij de andere dagen traint. 
Verder waren er geen vragen meer. 
 
Sluiting vergadering: 20.57 uur 

 


